
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 11/02/2022

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας

ΘΕΜΑ: «7.000 στρ. χωραφιών χαρακτηρίζονται “δασικά” στο Τρίγωνο
Έβρου»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους του Έβρου, ζήτημα έχει τεθεί με το ιδιοκτησιακό
καθεστώς εκτάσεων αγροτών στις περιοχές Πενταλόφου, Πετρωτών και Κομάρων, στο
Τρίγωνο του Δήμου Ορεστιάδας. Πριν από λίγες ημέρες, με την ανάρτηση των δασικών
χαρτών, έκπληκτοι διαπίστωσαν ότι δεν τους αναγνωρίστηκαν τίτλοι ιδιοκτησίας για
εκτάσεις τους, αφού αυτές χαρακτηρίζονται ως δασικές. Πρόκειται για 7.000 στρέμματα
συνολικά, τα οποία στο παρελθόν ήταν χαρακτηρισμένα ως χωράφια, ωστόσο με
«ανακρίβειες και λάθη», όπως καταγγέλλεται, έγινε η μεταβολή στον χαρακτηρισμό
τους. Οι αγρότες, οι οποίοι θίγονται άμεσα από τον αποχαρακτηρισμό αγροτικών
εκτάσεων σε δασικές, θεωρούν ότι προκύπτει μείζον θέμα, όσον αφορά τη συρρίκνωση
του αγροτικού τους εισοδήματος, αφού δεν θα μπορούν να συνεχίσουν να τα
καλλιεργούν, ενώ θα στερηθούν και τις ενισχύσεις και επιδοτήσεις που ελάμβαναν και
νόμιμα δικαιούνταν.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε να επανεξετάσετε και να διερευνήσετε εκτενώς και δικαίως το ζήτημα του
αποχαρακτηρισμού αγροτικών εκτάσεων σε δασικές στις αναφερόμενες περιοχές του
Τριγώνου Έβρου;

Ο ερωτών Βουλευτής
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